



تعميم

GACA Circular

To: All Private aviation operators and service providers operating in the Kingdom of Saudi Arabia's airports.

إلى: جميع مشغلي الطيران الخاص ومقدمي الخدمة العاملين بمطارات المملكة العربية السعودية.

Subject:

Compliance with collecting and sending passenger and crew member data to the traveler security system before obtaining a take-off permit.

الموضوع: الالتزام بحصر جميع بيانات المسافرين والملاحين المؤكدة على متن الطائرة قبل الحصول على تصريح إقلاع الرحلة وارسالها الى نظام امن المسافرين.

Reference:

1. Article No. (23) of the Civil Aviation Law.
2. GACA Circular No. (4/66294) Dated on 04/05/2021.

1. المادة رقم (23) من نظام الطيران المدني.
2. تعميم الهيئة العامة للطيران المدني رقم (٦٦٢٩٤/٤) وتاريخ ١٤٤٢/٩/٢٢هـ.

Instructions:

1. All Private aviation operators and service providers must comply with sending the passengers and crew member's data, accurately and on time, to the traveler security system before obtaining a take-off permit. This must include (Passenger's name, document type, document number, document expiry date, gender, nationality, and date of birth). As necessary, it is to update the list in case of any additions or deletions.
2. In case of any operational or technical issues, the Carrier Compliance Department in the National Traveler Security Center should be contacted Via email (Pac@ntc.gov.sa).
3. Failure to comply with GACA circulars is an explicit violation of the Government's orders. Legal procedures shall be initiated against them, and violators shall be held responsible.

1. يجب على جميع مشغلي الطيران الخاص ومقدمي الخدمة الالتزام بحصر جميع بيانات المسافرين والملاحين وارسالها بجودة صحيحة في الوقت الصحيح مباشرة لنظام امن المسافرين قبل الحصول على تصريح إقلاع الرحلة على أن تشمل (الاسم، نوع الوثيقة، رقم الوثيقة، تاريخ انتهاء الوثيقة، الجنس، الجنسية، تاريخ الميلاد) مع ضرورة تحديث القائمة في حال الإضافة أو الإلغاء.
2. في حال وجود اي مشكلة تشغيلية او تقنية، يتم مخاطبة إدارة التزام الناقلين بالمركز الوطني لأمن المسافرين عبر البريد الالكتروني (Pac@ntc.gov.sa)
3. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الاجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s):

- GACA Circular No. (4/66294) Dated on 04/05/2021.

- تعميم الهيئة العامة للطيران المدني رقم (٦٦٢٩٤/٤) وتاريخ ١٤٤٢/٩/٢٢هـ.

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي

Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation

عالم